
Képviselői beszámoló 2023.

Az alap képviselői feladataim ellátása mellett két bizottságnak vagyok a tagja: a

Sportbizottság munkájában veszek részt elnökként, és a Városstratégiai bizottságban vagyok

tag.

A térségünket, a lakosságot érintő nehézségek nem kerülték el a civil szervezeteinket sem, az

energiaválság, a megnövekedett működési költségek nehéz feladat elé állította a városunk

sport életét. Mindezek ellenére azonban minden egyesületünk szép eredményeket tudhat maga

mögött!

Sportbizottsági munkám

A Bizottság és jómagam célkitűzése is az, hogy minden egyesület működése biztosított,

gazdaságilag megalapozott legyen, hogy az állandóság, kiszámíthatóság jellemezze

tevékenységüket. Az egyesületek fennmaradása és működésüknek segítése mellett  azonban

fontos Önkormányzati  cél még az, hogy városi, megyei, országos versenyeket tudjunk

megrendezni. Mindezen célok megvalósításra történő törekvésünk megalapozta a siker útját!

 Ennek bizonyítéka, következménye lehet, hogy az NVSE labdarúgó egyesület a megyei I.

osztályban szerepel, amely elősegíti, hogy folyamatosan bővül az utánpótlás bázisuk.

 Asztalitenisz egyesület, az NB-III-as szereplés mellett Megyei I.-ben állít ki csapatot és

széles tömegbázissal rendelkezik.

Városunk legsikeresebb egyesülete a Shotokan Karate-DO több országos és világbajnoki

érmmel térhetett haza, ami nagy örömmel és büszkeséggel tölti el a a Nagykállóban sportot

szerető embereket!

A súlyemelők következetes munkájának köszönhetően egyre szebb eredményeket érnek el.

Kezdeményezésemre már hagyományosnak mondható, hogy ismét sikerült lebonyolítani a

„Mozgás öröme” óvodai sportbemutatót. Óvodai környezetben tudták megrendezni, de

interneten több ezren követték figyelemmel, amely kiválóan szolgálta a sport népszerűsítését!

Támogattam, hogy szélesebb körben jusson el a Nagykállóiak körében a „Zumba aerobic”,

amelyet a résztvevők nagy sikerrel több alkalommal, több helyszínen népszerűsítettek!



Teljesség igénye nélkül megvalósult sportrendezvények:

- Nemzetközi röplabda versenyek

- Csillagösvény Íjászegyesület versenye

- Horgászverseny

- Országos és világbajnoki bajnoki címek karatéból

- Vajda család emlékének állított meghívásos asztalitenisz verseny

- „Mozgás öröme”

- Zumba

      Városstratégiai bizottsági munkám:

Támogattam  azon  városi  fejlesztéseket,  amik  a  város  fejlődését,  a  lakosság  komfort

igényét szolgálták!

          Szintén a teljesség igénye nélkül:

- Támogattam, hogy felújítsák városunk játszótereit

- Támogattam, hogy új járdaszakaszok épüljenek meg, ami a biztonságos közlekedést

szolgálják

- Napstrand megnyitását és 2023. évi működtetését komoly nehézségek árán sikerült

megvalósítani, még úgy is, hogy az  komoly veszteséget okozott a városunknak.

- Az Ínségdomb lépcsőzetének felújítása sajnos nem indult el, remélhetőleg az

összefogás meghozza a sikert! Biztonságosan látogatható lesz.

- Támogattam az URBACT Programme Econnecting projektet, így két Korányis tanuló

is részt vehet benne, amely a környezetvédelemmel kapcsolatos európai „jó

gyakorlatok” testközelből történő megismerését teszi lehetővé számukra.

- Támogattam a „ Zöld Nagykálló projekt” megvalósulását

- Sajnos az idén sem oldódott meg az egyház tulajdonában lévő  Kiskállói temető

rendbetétele, tovább fogom szorgalmazni a terület rendbe tételét, rendben tartását,

kezdeményezni fogom, hogy faültetéssel emlékhely kialakítása történjen meg.



 A lakossággal való kapcsolattartás

- 2023. évben is nagyon sok lakos keresett meg személyesen, telefonon vagy

elektronikus úton. Tájékoztattak saját, illetve környezetük gondjaival. Legjobb

tudásom szerint segítettem problémájuk megoldásában.

- Képviselőként fontos célkitűzésem, hogy segítsem a fiatal nemzedék közösségi

aktivitását,  a  sport,  a  mozgás  iránti  szeretetét  és  a  sport  iránti  elkötelezettség

kialakítását.

Köszönöm mindazoknak a közreműködést, akik építő  javaslataikkal, észrevételeikkel

segítették munkámat, mellettem voltak és vannak!

Nagykálló 2024. 01. 12.

Papp László

 önkormányzati képviselő


